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Totes les organitzacions sindicals representatives hem assistit a la reunió 

Per part dels responsables polítics han intervingut  el Conseller, la 
Secretària General i el Director General. També han  participat el Major 
Trapero i el Comissari Ferran Lopez com a responsab les policials. 

Hem traslladat el gran malestar existent al cos, ai xí com la falta de seguretat 
a les comissaries, la falta de material i formació.  Qüestions aquestes 
llargament denunciades pels sindicats i que ja tene n constància. 

Sembla obvi, però ha calgut explicitar que no se’ns  pot utilitzar de moneda 
de canvi a nivells polítics. 

Hem exposat que és inacceptable parlar del sistema d’ordre públic en un 
moment com l’actual, justament quan més treballem p er preservar la 
seguretat pública i patim els atacs diaris dels vio lents. 

Les organitzacions hem reiterat que s’ha de condemn ar la violència vingui 
d’on vingui i fer una defensa explícita del cos de mossos d’esquadra. Si es 
produeix alguna possible mala actuació, el nostre c os policial ja té els 
mecanismes per investigar-ho, és una aberració que se’ns acusi a les 
primeres de canvi. 

Hem estat crítics amb la falta de seguretat jurídic a dels agents. 

El Conseller ha demanat disculpes pel succeït i man ifesta que potser se 
l’hagi malinterpretat en algunes de les seves decla racions. 

Us seguirem informant de possibles posteriors qüest ions. 

SOM  MOSS@S, lluitem pel que som! 


